
Co mi dala škola?
Když jsme nastupovali do první třídy, mysleli jsme si, že to bude velice 
jednoduché. V psaní, počítání a čtení jsme byli velice šikovné, a proto nás 
to bavilo a prospívali jsme s prospěchem velice výborným. Jak ale plynul 
čas, tak učení bylo náročnější a daleko složitější. Škola mi dalo to, že 
jsme většinou strávili den nad knihami a učili se nové věci, místo toho, aby 
jsme venku dělali lumpárny. Ve škole jsme získali i nové přátele.

Jsme rádi že smíme navštěvovat tak výbornou školu a máme v ní velmi 
vzdělané učitele, kteří nám předávají své vědomosti. Za to jim děkujeme!!! 
Za 9 let jsme se toho mnoho naučili a doufáme, že to tak půjde i dál na 
středních školách a učilištích.

BÁSNIČKA:

Když nebývaly školy,
byli lidé velké nuly.
Marie Terezie všem pomohla,
když školní docházku zavedla.



Všichni se pilně učili,
aby dělat nemuseli.
Uběhlo už mnoho let,
a každý zná  skoro celý svět.
V dnešní době jsou děti velmi líné,
a proto jsou průměry dosti bídné.
Na střední školy se všichni těšíme,
až základní školu navždy opustíme!!!!

Kratochvílová a Princová


